
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 8. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 687

Forestiller ministeren sig, at kvaliteten af bygninger, inventar, udearealer, ved-

ligeholdelse, mad, sundhedsbetjening mv. skal være på niveau med forholde-

ne på de nuværende udrejsecentre Sjælsmark og Kærshovedgård i den ”ud-

sendelseslejr”, der omtales i artiklen ”Løkke arbejder for udsendelseslejr et ’ik-

ke attraktivt’ sted i Europa” (dr.dk den 5. juni 2018), eller skal de nævnte for-

hold være ringere med det formål at skabe omgivelser, der er mindre attrakti-

ve end på de nuværende danske udrejsecentre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nikolaj Villumsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nikolaj.Villumsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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